
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 31. august 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1691 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besva-

res.  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF). 

 

Spørgsmål nr. 1691:  

”Har ministeren et samlet overblik over, hvad friplejehjem modtager af private til-

skud?” 

 

Svar: 

Det er ikke et krav, at friplejehjem skal indmelde, hvad de modtager af private til-

skud. Der forelægger derfor ikke et samlet overblik heraf. 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Signe Rasmussen 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg 

Holbergsgade 6 

DK-1057 København K 

 

T +45 7226 9000 

F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  

W sum.dk  

 

 

Dato: 28-09-2020 

Enhed: NAERSOM 

Sagsbeh.: DEPSIRA 

Sagsnr.: 2012059 

Dok. nr.: 1360176 

 

Sundheds- og Ældreudvalget 2019-20
SUU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 1691 

Offentligt

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

